
Formandens beretning afd. 359-0 Fordgrunden, Skjern 

Aret der er gaet har vceret prceget af Corona, men dette har ogsa haft sine gode sider, idet vi her pa 

Fordgrunden er rykket tcettere sammen - hver for sig. 

Lidt om tingenes gang her i afdelingen: 

JULEFROKOSTEN d. 23.11. blev afholdt i "Strandbygaards" lokaler med meget fin tilslutning. Ugen efter, 

S!Ilndag d. 01.12. kl. 16 blev vores juletrce tcendt og samtidig blev vores nymonterede markise indviet. 

BESTYRELSESSEMINAR blev afholdt i Billund pa Hotel Legoland d. 28 og 29 Februar med deltagelse af Anne 

Lise Weber som reprcesentant for Fordgrunden og Tove Astrup som reprcesentant for det lokale 

reprcesentantskab og jeg reprcesenterede organisation 669, Skjern. Et godt seminar, hvor vi fik h!llrt gode 

foredrag og lejlighed til at networke blandt ca. 100 andre Lejerbofolk. Det er ikke sa nem at vcere chauff!llr 

med disse 2 damer i bilen - snakken gar Iystigt indtil vi pa hjemturen opdager at vi er pa vej mod Vejle i 

stedet for mod Skjern. Sidste ar var det ogsa galt da selvsamme personer forstyrrede kursen hjemad mod 

Skjern, sa vi i stedet for at k!llre mod Skjern fra Aalborg k!llrte vi mod Aarhus. 

Kort tid herefter meldte Corona sin ankomst med de velkendte restriktioner til f!llige. Anne Lise og Kirsten 

arrangerede fluks fcellessang i gardhaven - og hver dag i adskillige uger blev der kl. 15,30 sunget fra 

H!Iljskolesangbogen - endda sa godt og h!lljt at det kunne h!llres ude i byen, hvilket medf!llrte at 

udefrakommende !Ilnskede at deltage - hvilket dog ikke blev im!lldekommet af hensyn til 

forsamlingsrestriktioner. 

"TOMATFEST" i gardhaven blev der dog plads til. Anne Lises tomatplanter blev plyndret og tomaterne sat til 

livs med ledsagelse af sild, !Ill, vin, snaps og andre gode sager - alt sammen i stralende solskin og med 

beh!llrig afstand mellem deltagerne. 

Jeg har pa grund af Corona mattet melde afbud til diverse arrangementer i boligforeningsregi. Bl.a. 

studietur til K!Ilbenhavn -Iandsreprcesentantsskabsm!llde i Aarhus - m!llde i B.L. regi i Hoistebro. 

Her i afdelingen har vi vceret forskanet for smitten, sa det gar nok alt sammen ..... og sa skal vi lige vcenne os 

til det nye affaldssystem. Vi kan komme ind pa emnet under evt. 

Anne Lise !Ilnsker ikke at sta for udgivelsen af vores beboerblad ....hvis der er nogen som kan tcenke at tage 

over, sa kontakt venligst Anne Lise eller undertegnede. Stor tak skallyde herfra, ogsa tak til bestyrelsen for 

godt samarbejde. Tak til aile der har bidraget til den gode stemning her i afdelingen - ogsa tak til 

regionskontoret i Hoistebro for god service og sidst men ikke mindst tak til ejendomsfunktioncererne med 

de bedste !Ilnsker om et godt samarbejder med vores nye varmemester. 

Skjern d. 04.11.2020 

Jesper Graakjcer 


